

Van: info@rosadoc.be
Aan: veerle.solia@amsab.be
Datum: 03/15/2010 12:03 PM
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

15 maart 2010

- [Pil heeft meer voordelen dan nadelen](#) (De Standaard, 15/03/2010)
- [Alleenstaande ouders betalen prijs](#) (De Standaard, 15/03/2010)
- [Een hoofddoekenverbod als uitzondering, niet als regel](#) (De Standaard, 15/03/2010)
- [Negen op tien Brusselse baby's krijgen de borst](#) (De Standaard, 15/03/2010)
- [Kwart meer ouderschapsverlof in jaar tijd](#) (De Standaard, 15/03/2010)
- [Meisjes aan de top? Niet als in de film](#) (De Standaard, 15/03/2010)
- [Leugens en statistieken](#) (De Standaard, 15/03/2010)
- [Genoeg heisa over hoofddoeken](#) (De Morgen, 15/03/2010)
- [Rape victims should be offered 'specialist advisers'](#) (BBC News, 15/03/2010)
- [More Than Onerous](#) (The New York Times, 15/03/2010)
- [An Independent Woman, Nobly Suffering in Silents](#) (The New York Times, 15/03/2010)
- [Britain's rape laws to be rewritten](#) (The Independent, 15/03/2010)
- [Leading article: A welcome attempt to bring clarity to the debate on rape](#) (The Independent, 15/03/2010)
- ['Sexist' thinking still present in writing](#) (The Independent, 15/03/2010)
- [Cancer experts warn against DIY smear tests](#) (The Independent, 15/03/2010)
- [Brown bids for women's vote with promise of legal right to home births](#) (The Independent, 15/03/2010)
- [David Lammy: Mothers need the support of a loving partner. Just ask mine](#) (The Independent, 15/03/2010)
- [Focus on rape conviction rates stopping women coming forward, warns Stern](#) (The Guardian, 15/03/2010)
- [Fathers to get the chance to spend first night in hospital with new baby](#) (The Guardian, 15/03/2010)
- [TV industry a hostile place for working mothers, survey finds](#) (The Guardian, 15/03/2010)
- [Jay Hunt: We want older women on BBC1 – and authoritative figures for the future](#) (The Guardian, 15/03/2010)
- [Nieuw-Zeeland pocht met 's werelds meest seksueel rijpe vrouwen](#) (De Standaard, 14/03/2010)
- [Seksueel meest rijpe vrouwen wonen in Nieuw-Zeeland](#) (De Morgen, 14/03/2010)
- [Malawi jaagt op prominente homo's](#) (De Morgen, 14/03/2010)
- [John Rentoul: Warning – Women are people too](#) (The Independent, 14/03/2010)
- [Women who changed the world: 'There's always room for one more woman...'](#) (The Independent, 14/03/2010)
- [Women-only taxis hit Cairo streets](#) (The Independent, 14/03/2010)
- [South Asian 'slave brides' causing concern in UK](#) (BBC News, 14/03/2010)
- ['Apprehension' among Muslim women](#) (BBC News, 15/03/2010)
- [Why I've gone from porn to politics](#) (The Guardian, 14/03/2010)
- [Schools 'push teen mothers to be dropouts'](#) (The Guardian, 14/03/2010)
- [Now, more than ever, we must push for women's rights](#) (The Guardian, 14/03/2010)
- [Deutsche Telekom - Eine Quote für die Frauen](#) (Sueddeutsche Zeitung, 14/03/2010)
- [Long journey for Indian women](#) (CNN video, 14/03/2010)
- [D.C. handing out 500,000 female condoms to fight HIV](#) (CNN, 14/03/2010)
- [Distinguer célibat et pédophilie](#) (Le Monde, 14/03/2010)
- [Gaza's male hairdressers: Time to cut and run?](#) (BBC News, 14/03/2010)
- [Gum disease 'linked to early births'](#) (BBC News, 14/03/2010)
- [Anti-rape funds in Congo wasted: critics](#) (The Globe and mail, 14/03/2010)
- [The Femivore's Dilemma](#) (The New York Times, 14/03/2010)
- [Women's Rights in Mideast](#) (The New York Times, 14/03/2010)
- [Driving Miss Saudi](#) (The New York Times, 14/03/2010)
- [NY Women's 'Summit' Unites Activists Worldwide](#) (The New York Times, 14/03/2010)
- [Female Prison Guards Often Behind Sex Misconduct](#) (The New York Times, 14/03/2010)
- [Moeders moeten wachten op verlof](#) (De Standaard, 13/03/2010)
- [Waris Dirie: 'Mij zullen ze nooit kooien'](#) (De Standaard, 13/03/2010)
- [Ouderschapsverlof steeds populairder](#) (De Morgen, 13/03/2010)
- [Zijn Eurlings en Bos vaandeldragers van een nieuwe emancipatiegolf?](#) (De Volkskrant, 13/03/2010)
- [Neue Chefin im ZDF-Hauptstadtstudio "Jungs, lasst es gut sein"](#) (Sueddeutsche Zeitung, 13/03/2010)
- [Congés parentaux: 25% de plus en un an](#) (La Libre Belgique, 13/03/2010)
- [Interdire le port du voile : "nécessaire dans une société démocratique"](#) (La Libre Belgique, 13/03/2010)
- [Voile: il faut revoir le décret "neutralité"](#) (La Libre Belgique, 13/03/2010)
- [La poésie et le féminin](#) (Libération, 13/03/2010)
- [L'adieu au voile](#) (Libération, 13/03/2010)

- [Bacquelaine: Voile à l'école: tous les P.O. doivent prendre un règlement](#) (La Libre Belgique, 12/03/2010)
 - [Liliane Kandel : "Le centre de gravité du féminisme s'est déplacé"](#) (Le Monde, 13/03/2010)
 - [Doubling of maternal deaths in U.S. 'scandalous,' rights group says](#) (CNN, 13/03/2010)
 - [How can Clinton help women?](#) (CNN video, 13/03/2010)
 - [Push to close gender gaps 'slow'](#) (BBC News, 12/03/2010)
 - [Honey, Don't Bother Mommy. I'm Too Busy Building My Brand](#) (The New York Times, 12/03/2010)
 - [Female Indy Racers Converge on Brazil](#) (The New York Times, 12/03/2010)
 - [Women Making Gains on Faculty at Harvard](#) (The New York Times, 12/03/2010)
 - [Hoofddoekenwestie laait op in Bergen](#) (De Standaard, 12/03/2010)
 - [Waarom alle mannen diep vanbinnen huisman zijn](#) (De Standaard, 12/03/2010)
 - [Vrouwen hebben beter geheugen dan mannen](#) (De Morgen, 12/03/2010)
-

Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuwsmailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers.

Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op [www.rosadoc.be](#)

Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.